
Zápisnica 
 

zo zasadnutia Komisie kultúry zo dňa 30. 9. 2020, 
konanej v Dome kultúry Dúbravka 

 
Prítomní členovia komisie: Maroš Repík, Juraj Štekláč, Branko 
Semančík, Miroslav Sedlák, Lucia Marcinátová, Ján Ružovič 
Tajomník: Ľubo Navrátil 
Hostia:  
Ospravedlnení neprítomní:  
 
 
Program  
1.) Vyhodotenie Dúbravských dní 2020 (M. R.) 
2.) Posúdenie žiadosti o dotáciu OZ INAK  
3.) Posúdenie žiadosti OZ Stoh  
4.)  Rôzne 

 
Zasadnutie otvoril predseda komisie Maroš Repík. Prítomní súhlasili 
s navrhovanými bodmi programu. 
 
1./ Vyhodnotenie Dúbravských dní 2020 (M. R.) 
M. Repík Krátko zhodnotil priebeh tohoročných Dní Dúbravky. 
Konštatoval, že podujatie bolo technicky, materiálne, bezpečnostne 
a hygienicky zabezpečené dobre a že boli dodržané všetky opatrenia 
ohľadom Covid 19.  
Na návrh J. Štekláča v tejto súvislosti Komisia prediskutovala 
marketingové zaradenie Spomienky na Deža pod Dni Dúbravky. 
Uznesenie: Komisia konštatovala, že povahou a charakterom ide o 
odlišné podujatie ako hodové slávnosti viazané na partnerov. Preto 
zaradenie tohto podujatia pod Dni Dúbravky považuje za nevhodné, a do 
budúcna ho do nich ani do hodových slávností neodporúča zaradiť. 
Hlasovanie:   Za: 6       Proti: 0       Zdržal sa: 0 
 
2./ Posúdenie žiadosti o dotáciu OZ INAK  
Doplnenú žiadosť OZ INAK o dotáciu komisia prerokovala. M. Sedlák 
uviedol, že komisia by nemala udeľovať dotácie na nákup techniky 
(univerzálny DJ stôl) neodporúča dotovať.  
Hlasovanie:   Za: 3       Proti: 0      Zdržal sa: 3 
Uznesenie: Komisia udelenie dotácie OZ INAK zamietla 
 
 



3./ Posúdenie žiadosti o dotáciu OZ Stoh (Rekonštrukcia Lamačskej 
bitky) 
Komisia žiadosť prerokovala, ale s odvolaním na protipandemické 
opatrenia, pre ktoré nie je možné podujatia tohto typu organizovať, 
udelenie dotácie neodporúča.  
Hlasovanie:   Za: 5       Proti: 0      Zdržal sa: 1 
Uznesenie: Komisia kultúry udelenie dotácie neodporúča.  
 
4./ Rôzne  
M. Repík informoval o ponuke p. Batthyányiho o  prenájme oranžovej 
sály za znížené nájomné a za recipročné bezplatné predstavenie. Keďže 
ponuka sa týka až nasledujúceho roka, komisia sa zhodla, že ponuka by 
mala prísť písomne a potom o nej bude rokovať.  
  
  
 
V Bratislave, dňa   2. 10. 2020 
 
 
Zapísal:             Overil: 
Mgr. Ľubomír Navrátil            Maroš Repík 
tajomník komisie            predseda komisie 
 
 
 


